

MINUTES

December 8, 2022 – 12:00 p.m.
Via Microsoft Teams

UNION:

Co-Chair, Bob Holder (Niagara)
Naz Binck (St. Clair)
Christine Kelsey (Algonquin)
Ciaran Megahey (George Brown)
Marcia Steeves (Fleming)
Elsbeth Lumley (OPSEU)
Bryan Stamm (OPSEU)

MANAGEMENT:

Co-Chair, Marcus Christian (Algonquin)
Damian Maggio (Sheridan)
Christy McMillan (Durham)
Silvia Vieitas (George Brown)
Trish Appleyard (CEC)
Peter McKeracher (CEC)
Cathy Viviano (CEC)

The committee welcomed Elsbeth Lumley, Damian Maggio, Bryan Stamm and Marcia Steeves. Management announced that Marcus Christian has been appointed Co-Chair. The committee thanked Naz Binck for her valuable contributions to JCC as this was her last meeting prior to retirement. Management chaired the meeting.

1. LAND ACKNOWLEDGEMENT

2. APPROVAL OF THE AGENDA

The Agenda was approved.

3. APPROVAL OF THE PREVIOUS MINUTES

The parties confirmed the June 2, 2022 minutes have been e-signed. The October 13, 2022 minutes were approved for translation.

Action: CEC

PROCÈS-VERBAL

8 décembre 2022 — midi
Via Microsoft Teams

SYNDICAT :

Coprésident, Bob Holder (Niagara)
Naz Binck (St. Clair)
Christine Kelsey (Algonquin)
Ciaran Megahey (George Brown)
Marcia Steeves (Fleming)
Elsbeth Lumley (SEFPO)
Bryan Stamm (SEFPO)

EMPLOYEUR :

Coprésident, Marcus Christian (Algonquin)
Damian Maggio (Sheridan)
Christy McMillan (Durham)
Silvia Vieitas (George Brown)
Trish Appleyard (CEC)
Peter McKeracher (CEC)
Cathy Viviano (CEC)

Le comité accueille Elsbeth Lumley, Damian Maggio, Bryan Stamm et Marcia Steeves. L'employeur annonce que Marcus Christian est nommé coprésident. Le comité remercie Naz Binck pour sa précieuse contribution au CCC, car il s'agit de sa dernière réunion avant son départ à la retraite. L'employeur préside la réunion.

1. RECONNAISSANCE TERRITORIALE

2. APPROBATION DE L'ORDRE DU JOUR

L'ordre du jour est approuvé.

3. APPROBATION DES PROCÈS-VERBAUX PRÉCÉDENTS

Les parties confirment que le procès-verbal du 2 juin 2022 a été signé électroniquement. Le procès-verbal du 13 octobre 2022 est approuvé aux fins de traduction.

Suivi : CEC

4. BUSINESS ARISING

a) Arbitrator Reorientation/Training Session

Management reported that the recently appointed classification arbitrators have confirmed they will attend the training session on April 14, 2023.

b) Joint Training

The Union reported they have received requests for joint training from Confederation and Fleming and will forward these requests to Management. The parties agreed this training can be scheduled the same day as a JCC meeting.

Action: OPSEU

c) Classification Awards

There were no new awards to distribute.

d) Classification Arbitrators

Management reported the newly appointed classification arbitrators have confirmed their acceptance to the roster and will attend the April training session reported in (4a). The parties agreed to remove this item from the agenda.

e) JCC Materials

The parties agreed to wait until the additional Analysis and Problem-Solving factor Notes to Raters are completed before distributing updated JCC materials.

Action: CEC/OPSEU

f) Analysis and Problem-Solving Factor

The parties continued their discussion regarding the need for more comprehensive language from Mercer to differentiate levels 3, 4 and 5 in the Notes to Raters. Management will draft a joint letter for the Union's review prior to the next meeting.

Action: CEC

g) Expansion of Paybands

The Union reported they are working on a draft proposal and will send for Management's review to discuss at the next meeting.

Action: OPSEU

5. NEW BUSINESS

There was no new business.

4. QUESTIONS DÉCOULANT DU PROCÈS-VERBAL

a) Séance de réorientation/formation des arbitres

L'employeur indique que les arbitres de classification récemment nommés ont confirmé qu'ils participeraient à la séance de formation du 14 avril 2023.

b) Formation offerte conjointement

Le syndicat indique avoir reçu des demandes pour une formation offerte conjointement de la part de Confederation College et du Fleming College et qu'il transmettrait ces demandes à l'employeur. Les parties conviennent que cette formation peut être programmée le même jour qu'une réunion du CCC.

Suivi : SEFPO

c) Sentences arbitrales portant sur la classification

Aucune nouvelle sentence.

d) Arbitres de classification

L'employeur indique que les arbitres de classification nouvellement nommés ont confirmé leur acceptation sur la liste et participeront à la session de formation d'avril mentionnée au point (4a). Les parties conviennent de retirer ce point de l'ordre du jour.

e) Documents du CCC

Les parties conviennent d'attendre que les Notes aux évaluateurs du facteur Analyse et résolution de problèmes soient terminées avant de distribuer les documents du CCC mis à jour.

Suivi : CEC/SEFPO

f) Facteur Analyse et résolution de problèmes

Les parties poursuivent leur discussion concernant le besoin d'un texte plus exhaustif de la part du Mercer College pour différencier les niveaux 3, 4 et 5 dans la section Notes aux évaluateurs. L'employeur rédigera une lettre conjointe qui sera soumise à l'examen du syndicat avant la prochaine réunion.

Suivi : CEC

g) Extension des tranches de rémunération

Le syndicat indique travailler sur un projet de proposition qu'il enverra à l'employeur pour examen afin d'en discuter lors de la prochaine réunion.

Action : SEFPO

5. QUESTIONS COURANTES

Aucune affaire nouvelle ne figure à l'ordre du jour.

6. NEXT MEETING(S)

January 31, 2023
April 6, 2023
June 8, 2023

6. PROCHAINE(S) RÉUNION(S)

31 janvier 2023
6 avril 2023
8 juin 2023

Bob Holder

Bob Holder (Mar 28, 2023 11:52 EDT)

For the Union

Marcus Christian

Marcus Christian (Mar 28, 2023 11:30 EDT)

For Management

Mar 28, 2023

Date










2022-12-08 Final JCC Minutes

Final Audit Report

2023-03-28

Created:	2023-03-28
By:	Cathy Viviano (cathy.viviano@thecouncil.ca)
Status:	Signed
Transaction ID:	CBJCHBCAABAAnaRvodNVhpQ4ZwmGDGjmNRGBrIZVYs9Q

"2022-12-08 Final JCC Minutes" History

-  Document created by Cathy Viviano (cathy.viviano@thecouncil.ca)
2023-03-28 - 3:26:12 PM GMT- IP address: 24.57.41.183
-  Document emailed to christm@algonquincollege.com for signature
2023-03-28 - 3:28:02 PM GMT
-  Email viewed by christm@algonquincollege.com
2023-03-28 - 3:28:31 PM GMT- IP address: 104.47.75.190
-  Signer christm@algonquincollege.com entered name at signing as Marcus Christian
2023-03-28 - 3:30:01 PM GMT- IP address: 174.91.146.99
-  Document e-signed by Marcus Christian (christm@algonquincollege.com)
Signature Date: 2023-03-28 - 3:30:03 PM GMT - Time Source: server- IP address: 174.91.146.99
-  Document emailed to Bob Holder (bholder12@cogeco.ca) for signature
2023-03-28 - 3:30:05 PM GMT
-  Email viewed by Bob Holder (bholder12@cogeco.ca)
2023-03-28 - 3:51:03 PM GMT- IP address: 205.189.3.30
-  Document e-signed by Bob Holder (bholder12@cogeco.ca)
Signature Date: 2023-03-28 - 3:52:15 PM GMT - Time Source: server- IP address: 205.189.3.30
-  Agreement completed.
2023-03-28 - 3:52:15 PM GMT

Names and email addresses are entered into the Acrobat Sign service by Acrobat Sign users and are unverified unless otherwise noted.